
З А П И С Н И К 

са 27. редовне седнице Савета Филолошког факултета Универзитета у Београду,  

одржане 24. фебруара 2023. године, са почетком у 13 часова, у Сали за седнице 

 

 

 Одлуком председнице Савета Филолошког факултета, проф. др Ирене Шпадијер, бр. 

2/2 од 14. 2. 2023. године сазвана је 27. редовна седницa Савета Филолошког факултета, за  

петак, 24. фебруар 2023. године, са почетком у 13 часова, у Сали за седнице. Члановима 

Савета јe електронским путем достављена Одлука о сазиву седнице са предлогом дневног 

реда, као и материјали за седницу. 

 

ПРИСУТНИ чланови Савета (17): проф. др Александар Милановић, проф. др 

Катарина Расулић, проф. др Душка Кликовац, проф. др Ирена Шпадијер, проф. др Јасмина 

Московљевић Поповић, проф. др Ивана Трбојевић Милошевић, проф. др Адријана 

Марчетић, проф. др Невена Цековић, доц. др Јелена Гинић, доц. др Мејсун Гарајбе 

Симоновић, виши лектор Мирна Стевановић, Весна Видовић, Томислав Матић, проф. др 

Богољуб Шијаковић, Зоран Вучић, Сара Чолић и Емил Зороњић.  

Одсутни чланови Савета: проф. др Бошко Сувајџић, Валентина Тасић, проф. др 

Радомир Милашиновић, Соња Михајлов, Марко Јелић, Данијела Танасијевић, Ивана 

Газдић.  

Седници су присуствовали и декан Факултета, проф. др Ива Драшкић Вићановић, 

продекан за наставу доц. др Јован Чудомировић, студент продекан Александар Стојановић, 

продекан за финансије проф. др Саша Модерц (са закашњењем), секретар Факултета 

Мирјана Димитријевић и дипл. правник Марија Гајић.  

 

 Проф. др Ирена Шпадијер отворила је седницу и поздравила присутне чланове 

Савета. Констатовала је да постоји кворум за рад и пуноважно одлучивање. Потом је 

позвала чланове Савета да се изјасне о предложеном дневном реду. Дискусије поводом 

предложеног дневног реда није било и предложени дневни ред је једногласно усвојен.  

  

1.  

УСВАЈАЊЕ ЗАПИСНИКА 

Једногласно је донета 

О Д Л У К А 

Усваја се записник са 26. редовне седницe Савета Филолошког факултета Универзитета 

у Београду одржане 23. јануара 2023. године. 

 

2. 

ПРЕДЛОГ ИЗМЕНА И ДОПУНА СТАТУТА УНИВЕРЗИТЕТА У БЕОГРАДУ – 

ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА 

Једногласно је донета 

О Д Л У К А 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА СТАТУТА УНИВЕРЗИТЕТА У БЕОГРАДУ – 

ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА 
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3. 

ПРЕДЛОГ ИЗВЕШТАЈА О ФИНАНСИЈСКОМ ПОСЛОВАЊУ и годишњи обрачун 

Филолошког факултета за 2022. годину 

 

Декан, др Ива Драшкић Вићановић, јавила се за реч и навела да сваке године 

Финансијски извештај има за циљ да укаже на податке од значаја који се односе годишње 

приходе и расходе и додала да Факултет добро послује и да је било малог повећања 

сопствених прихода – од студентских школарина. Истакла је да је ове године из сопствених 

средстава Факултет исплатио комплетно грејање (24,5 милиона) што сто сматра великим 

успехом јер је велика сума у питању, као и струју, а да тиме није угрозио свој текући живот 

и додала је да су и поред тога издвојена основна средства, 5,5 милиона, која су уложена у 

рачунарску опрему и библиотеке. Закључила је да је Факултет иза себе имао успешну 

финансијску годину у околностима у којима се налази.  
 Потом се за реч јавио Зоран Вучић. Говорио је о Уредби о буџетском књиговодству 

и навео да је погледао Извештај, приходе и расходе Факултета као корисника буџетских 

средстава, да је увидео да постоји суфицит, који се вероватно састоји и из буџетских и из 

сопствених средстава, и потом поменуо Закон о буџетском о рачуноводству и Правилник о 

начину поступања и преносу средстава на рачун извршења буџета. Додао је и да је приметио 

неке ствари као што су трошкови, односно „расходи за стручне услуге“ као што су 

трошкови „ревизије“, адвокатских услуга, и сл. те упитао да ли је можда могуће смањити 

те трошкове за ангажовање спољних сарадника.  

Др Ива Драшкић Вићановић је одговорила да суфицит није из буџетских средстава, 

а у вези с финансијском контролом и адвокатским услугама рекла је да је финансијска 

контрола морала да се уради јер су у претходним годинама постојала силна одливања 

сопствених прихода на приватне рачуне и да је она урадила ту контролу за 2017. и  2014. 

годину, и навела да би волела да тих трошкова нема али да су они, као и трошкови 

адвокатских услуга, нужни у датим околностима.  

За реч се јавила и проф. др Ивана Трбојевић Милошевић и навела да је чула како су 

материјални трошкови плаћени из сопствених средстава, а да она као неко ко дуго ради на 

Факултету и на разним позицијама зна које су обавезе Државе односно оснивача када су у 

питању рачуни и који су рокови плаћања, те упитала да ли постоји начин да Држава помогне 

и да се опомене о својим обавезама према Факултету. Поменула је и трошкове плаћања 

акредитације, о чему говори Закон о високом образовању и додала да у закону стоји да те 

трошкове сноси оснивач, а да се у пракси то плаћа из сопствених средстава. 

Др Драшкић Вићановић је поводом наведеног одговорила да је на нивоу Универзитета 

у Београду урађена платформа, да су одређене потребе факултета, и да је та платформа 

упућена Министарству просвете и Министарству финансија. Додала је да су платформу 

усвојили и други универзитети у Србији и да је то упућено министарству, односно да је 

постојећи проблем Универзитет предочио држави а да остаје да се види шта ће држава 

урадити. 

Након дискусије, једногласно је донета 

О Д Л У К А 

 УСВАЈА СЕ Извештај о финансијском пословању Филолошког факултета 

Универзитета у Београду за период јануар – децембар 2022. године. 
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4. 

УСКЛАЂИВАЊЕ УПИСНЕ КВОТЕ ЗА МАСТЕР СТУДИЈЕ СА 

АКРЕДИТАЦИОНОМ КВОТОМ 

 

Поводом ове тачке продекан за наставу, др Јован Чудомировић, јавио се за реч и 

укратко објаснио члановима Савета да је у питању техничка измена – будући да је Факултет 

досад на овом студијском програму имао већу укупну квоту него што је предвиђено новом 

акредитацијом, а у међувремену је добио Уверење о акредитацији, па се сада одлука о 

уписним квотама усклађује са новим стањем, мада у пракси неће бити много разлике, јер је 

број студената који се последњих година пријављују на овај студијски програм знатно мањи 

и од ове нове укупне квоте. 

Једногласно је донета 

О Д Л У К А 

О усклађивању уписне квоте за мастер студије са акредитационом квотом (број 

самофинансирајућих студената на студијском програму МАС ЈКК износи 330). 

5. 

ПРЕДЛОГ ПРАВИЛНИКА О ЗАШТИТИ ОД СЕКСУАЛНОГ УЗНЕМИРАВАЊА 

НА УНИВЕРЗИТЕТУ У БЕОГРАДУ – ФИЛОЛОШКОМ ФАКУЛТЕТУ 

 

Декан, др Ива Драшкић Вићановић, се јавила за реч и објаснила поводом 

предложеног Правилника, да се ради о Правилнику који постоји на Универзитету али и да 

Факултет мора да има такав Правилник, и додала да Факултетски правилник разрађује 

постојећи Универзитетски и побољшава одређена решења и одредбе из Универзитетског. 

Додала је да Правилник предвиђа да на Факултету постоји Стручни тим који се бави 

саветовањем и информисањем и који може да води саветодавни поступак, а што представља 

побољшање у односу на Универзитетски правилник.  

У дискусији су још учествовали др Ирена Шпадијер и др Александар Милановић. 

Једногласно је донета 

О Д Л У К А 
Усваја се Правилник о заштити од сексуалног узнемиравања на Универзитету у 

Београду – Филолошком факултету. 

 

6. 

ИЗБОР ПОВЕРЕНИКА ЗА РАВНОПРАВНОСТ 

 

Декан, др Ива Драшкић Вићановић, се јавила за реч и предложила др Добринку 

Кузмановић, и навела да је колегиница психолог, да већ 2 године ради као кординатор тима 

и да је радила и на Правилнику о заштити од сексуалног узнемиравања на Факултету.  

Једногласно је донета  

О Д Л У К А 
Др Добринка Кузмановић, доцент Филолошког факултета Универзитета у Београду, 

изабрана је за Повереника за равноправност на Филолошком факултету Универзитета у 

Београду. 
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7. 

РАЗНО 

Предлога за дискусију није било.   

  

Др Шпадијер је пре завршетка седнице најавила члановима Савета следећу седницу 

која је планирана за крај марта месеца и нагласила да је та седница веома важна због 

предстојећих избора за декана Факултета које Савет расписује.  

Захвалила се члановима Савета на присуству и сарадњи и закључила седницу. 
 

 

Седница је завршена у 13:30 часова. 

 

Записник водила     

  

Марија Гајић                                                                               ПРЕДСЕДНИК САВЕТА 

                               ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА 

 

 

                 Проф. др Ирена Шпадијер 


